

Notulen Algemene Ledenvergadering

Voorzitter Maarten Post

Notulist Barien Kanie

Locatie van de bijeenkomst D1.111

Datum 22 februari 2023 17:30–22:00

Onderwerpen

1	Opening	3
2	Voorstelronde	3
3	Mededelingen	3
4	Vaststellen agenda	4
5	Goedkeuren notulen	4
6	Oude actiepunten	4
7	Ingekomen stukken	5
8	Jaarverslag	5
9	Financieel jaarverslag	8
10	Financieële decharge	10
11	Controle overdrachtseisen	10
12	Beleidsplan en begroting kandidaatsbestuur	10
13	Bestuurswissel	13
14	Samenstellen Senaat	14
15	Samenstellen KasCo	15
16	Statuten en HR instemmen	16

17 W.v.t.t.k.	16
18 Rondvraag	16
19 Sluiting	16

1 Opening

De vergadering wordt geopend om 17:30 en wordt voorgezeten door Maarten Post.

Aanwezigen Stella Dartée, Jord Muffels, Maarten Post, Barien Kanie, Joost van Dijk, Maarten Nel, Victor van Rijn, Alec van Duin, Victor Vreede, Jasper Lankhorst, Femke
5 Wenneker, Reijer Boodt, Iyan Smits (tot 19:04), Stefanie Fijma (vanaf 18:20), Beau van
Vliet (vanaf 19:04), Liesbet Ooghe (vanaf 18:07), Sara Grit (vanaf 18:47), Anouk Kempen,
Jelle Sipkes, Quinten Coelho, Keenan Kesser, Omar Ould-Boukattine, Peter Voerman,
Chinook Felix, Rinke van der Meulen, Friso Eigenhuis, Tijmen Groot, Diene Batenburg
10 (tot 19:04), Jesper Duiker (vanaf 18:15), Noah Rietveld, Jasper Stammes, Thijn Swin-
kels, Noël Wallaart, Amy Oppong, Tom Konijn, Melvin Room, Jaap Osseweijer, Hapé
Fuhri Snethlage, Tobias Hollander, Marieke Brugge (vanaf 18:13), Noah Rietveld, Jasper
Stammes, Guido Smit (vanaf 17:35), David Laan (vanaf 18:25), Riemer Kerkstra (vanaf
18:49), Duncan Pelan (vanaf 19:42), Nina Oskam (vanaf 19:42).

2 Voorstelronde

15 Iedereen zegt zijn of haar naam zodat de secretaris van de algemene leden vergadering
deze kan noteren.

Machtigingen Voor deze vergadering zijn de volgende machtigingen gegeven:

- Duncan Pelan machtigt Jasper Lankhorst
- Mick Rustenburg machtigt Quinten Coelho
- 20 • Shin Komatsu machtigt Maarten Nel
- Sebastian Zur machtigt Rosa Sinaasappel
- Alfie Amundsen machtigt Alec van Duin
- Rinke van der Meulen machtigt Melvin Room
- Peter Otte machtigt Chinook Felix
- 25 • Chelsea Wegman machtigt Stefanie Fijma

3 Mededelingen

Mededelingen vanuit het bestuur Stella Dartée bedankt de HapCie voor het koken.
Ook meldt Stella Dartée dat we gaan na-borrelen in de Brainwave en daarna in de Maslow.
Victor Vreede meldt dat er een jarige is en we even moeten gaan zingen voor Thijn
30 Swinkels. De algemene leden vergadering zingt een liedje voor Thijn Swinkels.

Mededelingen vanuit de Senaat Tom Konijn deelt mee dat Sebastiaan van Eick het Senaat gaat verlaten en bedankt David Laan en Sebastiaan van Eick voor hun bijdrage aan het Senaat.

Mededelingen van HerCie De HerCie hoopt dat de stukken worden ingestemd.

35 **Mededelingen van leden** Er zijn geen mededelingen.

4 Vaststellen agenda

Er zit een fout in de agenda. Goedkeuren notulen 28 september 2022 passen we aan naar goedkeuren notulen 10 januari 2023.

5 Goedkeuren notulen

40 Op- of aanmerkingen over taal- en spelfouten van de notulen hadden van tevoren gemaild kunnen worden. Maarten Post vraagt of er nog opmerkingen zijn over de inhoud van de notulen van 10 januari 2023. De notulen worden per pagina goedgekeurd:

- pagina 1: goedgekeurd
- pagina 2: goedgekeurd
- 45 • pagina 3: goedgekeurd
- pagina 4: goedgekeurd
- pagina 5: goedgekeurd
- pagina 6: goedgekeurd
- pagina 7: goedgekeurd
- 50 • pagina 8: goedgekeurd
- pagina 9: goedgekeurd

De notulen zijn goedgekeurd.

6 Oude actiepunten

- 55 ✓ Zoek uit of de doorslaggevende voorzitter-stem in het HR staat (HerCie)
- ✓ Zoek uit of het ledenbestand aan de overdrachtseis volledige ledenadministratie voldoet (Kandibestuur)

7 Ingekomen stukken

Er zijn twee stukken ingekomen. Er is een aangepaste realisatie in plaats van stuk 4b.
60 Daarnaast is een sollicitatie voor de Senaat van Peter Voerman, de sollicitatiebrief is toegevoegd aan stuk 7. Allebei de stukken worden per acclamatie aangenomen.

8 Jaarverslag

Stella Dartée ligt het jaarverslag toe. Maarten Post vraagt of er vragen zijn over het jaarverslag.

65 Omar Ould-Boukattine heeft een vraag over wat er bedoelt wordt met verslechterd contact met de natuurkunde opleiding en hoe dat dit afgelopen half jaar gebeurd is. Stella Dartée reageert dat het niet persé verslechterd is, maar dat het contact met de natuurkunde opleiding in vergelijking met de wiskunde opleiding minder goed is. Het contact met de opleiding wiskunde is namelijk aanzienlijk veel beter geworden. Omar
70 Ould-Boukattine heeft nog een vraag aan Jord Muffels over hoe het gegaan is met contact verbeteren met de master opleidingen van wiskunde en natuurkunde. Jord Muffels reageert dat vooral in het begin van het jaar dit erg goed ging, bijvoorbeeld door de masterBBQ die georganiseerd werd samen met de master opleidingen. Jord Muffels meldt dat door het jaar heen hij het wel moeilijk vond om goed contact te blijven onderhouden
75 met de master opleidingen.

Rosa Sinaasappel heeft een opmerking over het jaarverslag. Ze vond dat er veel taal en spelfouten in stonden. Rosa Sinaasappel heeft ook twee vragen van Sebastian Zur. De eerste vraag gaat over de leden werving. Hij wil weten welk percentage van de eerstejaars lid zijn geworden van de NSA. Stella Dartée reageert dat ze dit niet weet. De tweede vraag
80 van Sebastian Zur gaat over de pofprijs. Hij wil weten waarom die omhoog gaat, aangezien we via Brainwave goedkoper bier voor in de kamer kunnen inkopen. Stella Dartée reageert dat veel andere dingen duurder zijn geworden en dat er binnenkort statiegeld op blikjes gaat komen. Er is dit jaar al veel verlies op de poflijst gemaakt door de prijsstijgingen en het was daarom niet wenselijk om nog langer te wachten met het verhogen van de
85 pofprijs.

Quinten Coelho wil reageren op de eerste vraag van Sebastian Zur. Quinten Coelho zegt dat de actieve eerstejaars minder belangrijk zijn om naar te kijken dan actieve tweedejaars. Aangezien elk jaar de eerstejaars nog niet erg actief zijn.

Friso Eigenhuis vraagt of er op de masterBQQ een extra faciliteit was om lid te worden
90 als masterstudent. Jord Muffels zegt dat dat niet het geval was. Friso Eigenhuis zegt dat voor de volgende grote master activiteit een goed idee is om meer master studenten lid te maken van de NSA.

Jaap Osseweijer vraagt waarom het niet gelukt is om vaak naar OCT's te gaan van de natuurkunde opleiding. Victor Vreede zegt dat de natuurkunde opleiding niet vaak
95 reageerde op de mails die het bestuur gestuurd heeft en doordat het mailcontact niet goed ging er geen duidelijk was over wanneer er OCT's waren.

Joost van Dijk heeft een opmerking over het contact met de natuurkunde opleiding. Hij zegt dat het contact in de laatste aantal maanden erg verbeterd is en de opleiding

meer bereid is samen te werken en samen activiteiten te organiseren.

100 Peter Voerman vraagt waarom er geen vast moment was voor de OCT's waar het bestuur aanwezig kon zijn en waarom er elke keer over gemaïld moest worden. Jord Muffels reageert dat dit met de wiskunde opleiding wel werd gedaan en het daar en dat het door Quinten Coelho vraagt wanneer de vervanger voor Anna Watts komt. Jord Muffels zegt dat dat nog niet duidelijk is, maar dat het waarschijnlijk aan het eind van
105 het jaar is.

Liesbet Ooghe sluit zich aan bij de vergadering om 18:07

Chinook Felix vraagt of de oplossing van het splitsen van de bestuursfunctie commissaris onderwijs uiteindelijk een goed idee was, aangezien het contact met de natuurkunde opleiding verslechterd is. Joost van Dijk reageert dat het contact niet verslechterd is,
110 maar dat er veel meer potentie in zit. Alec van Duin reageert dat de splitsing van de bestuursfunctie commissaris onderwijs geen goed idee was, omdat niemand gemotiveerd was om die taak op zich te nemen. Chinook Felix vraagt of het bestuur dit genoteerd heeft ergens zodat in de toekomst hier rekening mee gehouden kan worden. Stella Dartée zegt dat het bestuur dit gaat doen.

115 Tom Konijn vraagt aan Joost van Dijk of het contact met de opleiding natuurkunde de afgelopen jaren ook niet goed was aangezien Joost van Dijk zei dat het niet verslechterd is, maar dat er potentie in zit. Joost van Dijk zegt dat hij geen weet heeft over hoe het de jaren hiervoor gegaan is. Rosa Sinaasappel zegt dat het vroeger juist moeilijker was om met de wiskunde opleiding goed contact te onderhouden en het contact met de na-
120 tuurkunde opleiding erg goed ging. Joost van Dijk meldt dat deze verandering misschien komt door de andere opleidingsdirecteur is van natuurkunde en ook van wiskunde. Jaap Osseweijer reageert dat de wiskunde opleiding een stuk gemotiveerder is dan de natuurkunde opleiding momenteel om activiteiten te organiseren. Hij wil meegeven aan het volgende bestuur om te proberen meer motivatie te creëren bij de natuurkunde opleiding.

125 Marieke Brugge komt binnen om 18:13 Jesper Duiker komt binnen om 18:15

Amy Oppong vraagt hoe Stella Dartée de portefeuille voorraad vond gaan. Stella Dartée reageert dat ze het bestellen erg leuk vond, maar het verder niet fantastisch vond gaan. Amy Oppong vraagt waarom er zoveel gestolen pofjes zijn en vraagt of dit bedrag een schatting. Victor Vreede zegt dat het redelijk exact is. Hapé Fuhri Snethlage reageert
130 dat het percentage van gestolen pofjes niet erg afwijkt van andere jaren dus dat het niet een enorm probleem hoeft te zijn. Omar Ould-Boukattine vraagt zich af waarom er te weinig geteld is. Stella Dartée reageert dat dat een goede vraag is en dat ze daar geen goed antwoord voor heeft. Omar Ould-Boukattine vraagt of er tweewekelijks geteld is en of het verlies op de poflijst daarmee te maken zou kunnen hebben. Hij vraagt of
135 Stella Dartée denkt dat dit verlies hetzelfde zou zijn geweest als er elke week geteld zou zijn. Stella Dartée zegt dat ze het niet weet. Amy Oppong reageert dat je het sneller door hebt dat je verlies aan het maken bent. Omar Ould-Boukattine geeft als advies aan het volgende bestuur wel elke week te tellen. Daarnaast vraagt hij of het hebben van twee poflijsten het moeilijker maakt om te tellen en inzicht te hebben op het verlies dat
140 gemaakt wordt op de poflijsten. Victor Vreede zegt dat dat niet veel moeilijker is, alleen meer werk. Anouk Kempen reageert dat het niet realistisch is om te denken dat als je elke week telt je dan diefstal voorkomt. Tom Konijn reageert dat als je vaker telt dat je

dan meer kan opletten in de kamer als er meer gestolen is. Alec van Duin zegt dat het aantal gestolen pofjes niet ligt aan onoplettendheid maar meer aan de hoeveelheid kamerborrels. Amy Oppong reageert op Alec van Duin dat zelfs dan dat je meer overzicht hebt en het ook voor de boekhouding in het algemeen beter werkt.

Omar Ould-Boukattine vraagt welke maatregelen zijn er om risico debiteuren hun schuld te laten te betalen en hoeveel erachter aan gegaan zijn. Victor Vreede zegt dat hij hier wel degelijk achteraan gegaan is en dat een deel wel betaald is. Omar Ould-Boukattine zegt dat ze misschien eraan moeten denken om de mensen die hun pof schuld niet betalen te blokkeren. Ook geeft hij als tip mee om twee keer per jaar iedereen op de poflijst zwart te zetten en op die manier makkelijker risico debiteuren eruit te halen. Joost van Dijk zegt dat het probleem meer ligt bij de studenten die op de poflijst staan en dan stoppen met studeren en hun pofschuld niet afbetalen. Hij zegt dat er momenteel naar een oplossing gezocht wordt Jaap Osseweijer zegt dat het bestuur veel mails moet sturen naar de risico debiteuren en dat het dan grotendeels goed komt.

Stefanie Fijma sluit zich aan bij de vergadering om 18:20.

Tom Konijn vraagt of er consequenties waren voor de NSA over de deur die kapot ging tijdens de SLAAFS-borrel. Alec van Duin zegt dat het niet het geval is, maar dat de NSA misschien wel grotere problemen kan krijgen als er in de toekomst een vergelijkbaar incident plaatsvindt veroorzaakt door de NSA. Tom Konijn vraagt wat hieraan gedaan gaat worden. Stella Dartée zegt dat er na de kabouterborrel er een brief gestuurd is naar de opleiding. Ook is er een document gemaakt waar in staat wat er fout gegaan is bij de kabouterborrel en wat er in de toekomst bij vergelijkbare activiteiten anders gedaan moet worden.

Omar Ould-Boukattine zegt dat de kwaliteit van de stukken erg goed was en vraagt waarom er niet veel intree begeleiders waren vanuit de NSA dit jaar. Joost van Dijk reageert dat er veel initiatief is genomen vanuit de leden en het bestuur van NSA om intree begeleider te worden. Er stonden een flink aantal mensen op de voorranglijst zelfs. Maar de commissie van de intree-week heeft hier geen rekening mee gehouden.

Jaap Osseweijer vraagt hoeveel van de mensen die een tentamen zou gaan maken voor de tentamenbank dat ook daadwerkelijk gedaan heeft. Jord Muffels reageert dat hij hier geen duidelijk overzicht van heeft momenteel, maar dat hij wel in de kerstvakantie iedereen die een tentamen nog zou maken heeft gevraagd of ze dat nog gaan doen.

Jaap Osseweijer vraagt of de bedrijf pofjes al af zijn. Victor Vreede reageert dat het bijna af is.

Omar Ould-Boukattine vraagt waarom er niet tijdens de toelichting van het jaarverslag over het broertjes feest is gepraat. Stella Dartée zegt dat ze dit wel wou doen maar daar overheen gelezen had.

Jaap Osseweijer vraagt of er bepaalde brainwave dinsdag activiteiten meer of minder publiek trokken. Stella Dartée zegt dat ze hier niet op heeft gelet en dat de opkomst wisselt. Ze heeft niet het idee dat er een duidelijke factor is waardoor dit komt. Alec van Duin zegt dat de opkomst niet zo optimaal was door de onregelmatigheid van de brainwave activiteiten.

Quinten Coelho vraagt wat er komt kijken bij een horecavergunning. Alec van Duin zegt dat er twee Brainwave bestuursleden moeten zijn met een sociale hygiëne bewijs.

Om zo een bewijs te hebben moet je minimaal 21 jaar zijn. Dat is het Brainwave kandidaatsbestuur niet. Maar daar heeft het huidige Brainwave bestuur een oplossing voor gevonden.

190 David Laan sluit zich aan bij de vergadering om 18:25.

Omar Ould-Boukattine vraagt of er reserveringen voor de excursie waren gemaakt voor eerstejaars. Stella Dartée zegt dat ze dat niet gedaan hebben, omdat de eerstejaars verplichte lessen hadden. Er is dit jaar zelfs een maximum opgelegd door de opleiding van 15 eerstejaars die mee mogen.

195 Amy Oppong vraagt hoeveel maanden bestuursbeurs het bestuur gekregen heeft. Stella Dartée reageert dat het van 45 maanden naar 42 maanden is gegaan maar de hoeveelheid geld per maand omhoog gegaan is.

Jaap Osseweijer zegt dat er dit jaar geen vrijstelling was van lessen voor het symposium en vraagt waarom dit het geval is. Melvin Room zegt dat de opleiding op de UvA dat
200 dit jaar niet wou doen omdat ze het symposium niet in periode 4 wouden.

Omar Ould-Boukattine vraagt waarom de acquisitie prognose niet gehaald is omdat het er eerst naar uit zag dat dit makkelijk te halen viel. Alec van Duin zegt dat dit komt doordat Optiver niet meer wil samenwerken en DSW betaalt heeft in het nieuwe boekjaar. Daarnaast heeft hij workshops en events niet goed georganiseerd en heeft het
205 ook daar aan kunnen liggen.

Jaap Osseweijer vraagt hoe het zit met de nieuwe website. zegt dat het runt maar de content nog niet is overgezet en dat het nu alleen nog zaak is om de site uit te leggen aan het bestuur en dan hun alles erop te laten zetten.

Omar Ould-Boukattine zegt dat het ledengeld omhoog gegaan en vraagt of we dit tijdens de algemene leden vergadering besproken hebben. Joost van Dijk reageert dat dit niet besproken is. Omar Ould-Boukattine zou het fijn hebben gevonden als dit vorige algemene leden vergadering benoemd was geweest. Jaap Osseweijer reageert dat dit benoemd zou worden tijdens het agendapunt Statuten en HR instemmen.

Sara Grit sluit zich aan bij de vergadering om 18:47

215 Jaap Osseweijer vraagt hoe snel je geblokkeerd wordt van de poflijst. Victor Vreede reageert dat dit in plaats van bij 15 euro bij 10 euro is.

Riemer Kerkstra komt binnen 18:49 De vergadering wordt geschorst om 18:49

9 Financieel jaarverslag

De vergadering wordt ontschorst om 19:04. Diene Batenburg en Iyan Smits hebben de
220 vergadering verlaten. Beau van Vliet heeft zich aangesloten bij de vergadering.

Victor Vreede ligt het financieel jaarverslag toe. Victor Vreede vraagt of er nog vragen zijn.

Quinten Coelho vraagt waarom de studobo post zo laag is. Victor Vreede zegt dat ze maar één studobo zelf betaalt hebben en de opleiding de rest heeft betaalt.

225 Rosa Sinaasappel vraagt of het goed gaat met de liquiditeit van de NSA. Victor Vreede zegt dat het inderdaad minder wordt door het jaar heen en dat het niet een groot probleem is. Jaap Osseweijer meldt dat de liquiditeit dit jaar ook minder was door het lustrum wat begrijpelijk is.

Omar Ould-Boukattine vraagt of er een duidelijkere hectoliterbonus schatting is in de toekomst. Victor Vreede zegt dat er geen duidelijkere schatting gaat kunnen worden gemaakt. Omar Ould-Boukattine zegt dat belangrijk is om er een actiepunt van te maken om te kijken om een manier voor verduidelijking is van de hectoliterbonus. Alec van Duin zegt dat de beste optie is om dit afgelopen jaar te nemen als schatting. Daarnaast kun je alleen tussentijdse schattingen maken van de hectoliterbonus en verschilt deze ook per jaar. Maarten Post reageert op Omar Ould-Boukattine dat hij dit als advies kan meegeven en dat er geen actiepunt van wordt gemaakt. Omar Ould-Boukattine geeft advies in plaats van een actiepunt hierover.

Amy Oppong vraagt waarom er reservering is voor almanak 2026. Victor Vreede zegt zodat het niet vergeten wordt en het in de algemene leden vergadering notulen staat.

Quinten Coelho vraagt waarom er net werd gezegd dat de prognose van de acquisitie niet gehaald is aangezien er in de realisatie staat dat er 21.800 euro binnen is gekomen door samenwerking met bedrijven. Victor Vreede zegt dat er uitgaven zijn gemaakt voor de samenwerking met de bedrijven en dat als je dat bedrag van de 21.800 afhaalt je onder de prognose zit. Omar Ould-Boukattine reageert op de afboeking van careerday. Er zijn een aantal bedrijven die niet betaalt hebben. Hij wil weten waarom dit zo is aangezien de bedrijven een contract getekend hebben. Alec van Duin reageert dat hij hier niet achteraan gegaan is omdat hij vindt dat je dan de band dan verslechterd met deze bedrijven. Hij zegt ook dat je door dit te doen in de toekomst juist minder geld van de bedrijven gaat krijgen. Omar Ould-Boukattine zegt dat hij dit snapt, maar dat hij het er niet mee eens is en dat je wel kan zeggen dat ze moeten gaan betalen. Omar Ould-Boukattine vraagt of hij heeft gevraagd of ze gingen betalen. Alec van Duin zegt dat hij alle bedrijven wel gevraagd heeft of ze hebben betaald. Omar Ould-Boukattine wil meegeven dat het bestuur nog een poging moet gaan doen om het geld terug te krijgen. Alec van Duin zegt dat het niet om enorme bedragen zijn en dat het niet een groot probleem is om het niet te doen. Omar Ould-Boukattine zegt dat er niet voor niks een contract is. David Laan zegt dat het nu erg zwart wit gedacht wordt. Hij zegt dat er een poging gedaan kan worden om het geld terug te gaan zonder grote wapens tevoorschijn te halen.

Jaap Osseweijer zegt dat kleine commissies erg veel onder hun budget zaten en vraagt of Victor Vreede hier achteraan gegaan is. Victor Vreede reageert dat hij hier niet achteraan gegaan is.

Omar Ould-Boukattine vraagt waarom het bestuur gekozen heeft voor het afboeken van krachtstroom als het nog niet duidelijk is of de NSA dit geld terug krijgt. Victor Vreede reageert dat het een erg kleine kans is dat de NSA het geld zal krijgen, dus dat het daarom bij afboekingen staat. Omar Ould-Boukattine reageert dat dit niet helemaal netjes is en dat het eigenlijk bij crediteuren had moeten staan. Jaap Osseweijer reageert dat het met Kascontrolecommissie besproken is en dat het mooier is om het boekjaar af te sluiten met de krachtstroom als afboeking. Jaap Osseweijer wil wel meegeven aan volgende bestuur dit volgend jaar als crediteur genoteerd moet worden.

Omar Ould-Boukattine zegt dat er op de balans staat dat er 7000 euro op rekening staat. Er staat ook in de realisatie dat er nog 22000 euro van debiteuren ontvangen moet worden. Dit was tijdens de halfjaarlijkse wissel-ALV 10000 op de rekening en 13000 van

debiteuren. Omar vraagt waarom dit zo is. Victor Vreede zegt dat dit momentopnames zijn en dat de hectoliterbonus binnenkort op de rekening staat en wat forse bedrag is.

275 Omar Ould-Boukattine vraagt of de facultaire subsidie omhoog gaat aangezien er veel inflatie is geweest dit jaar. Victor Vreede heeft met de penningmeesters van de broertjes verenigingen samen voor verhoging gevraagd, maar de UvA reageert erg traag. Tom Konijn vraagt wat er specifiek gevraagd is in de mail. Victor Vreede reageert dat ze een soort herverdeling hebben gemaakt, waar niet alleen naar het aantal leden gekeken wordt.
280 Jaap Osseweijer reageert dat in 2019 er een voorstel was gemaakt voor nieuwe facultaire subsidie, die niet doorging door corona en vraagt of het nieuwe voorstel voortgebouwd is op het voorstel uit 2019. Victor Vreede reageert dat dit inderdaad het geval is.

Tom Konijn vraagt aan Alec van Duin over de onkosten van de acquisitie waarom er minder is uitgegeven dan dat er begroot is. Alec van Duin reageert dat dat komt omdat
285 hij niet veel workshops heeft georganiseerd.

Jaap Osseweijer vraagt aan Victor Vreede of hij als advies aan de nieuwe portefeuillehouder voorraad heeft geadviseerd om aan de koop zegels te doen via de Albert Heijn. Victor Vreede reageert dat hij dit niet gedaan heeft en het heeft afgeraden.

Omar Ould-Boukattine vraagt waarom niet al het geld van de bestuurskleding is uitgegeven. Victor Vreede reageert dat dat door het verlies het bestuur schappelijker leek.
290 Tom Konijn zegt dat het wel had gemogen. Maarten Post zegt dat we het geld wel hadden moeten uitgeven.

10 Financiële decharge

De Kascontrolecommissie vraagt of er vragen zijn over de brief van de Kascontrolecommissie en komt naar voren.
295

Omar Ould-Boukattine vraagt wat de mening is van de Kascontrolecommissie over de telling van de poflijst. Jaap Osseweijer zegt dat er in het tweede halfjaar beter geteld was maar nog niet helemaal naar wens. Doordat de portefeuille voorraad en de functie penningmeester apart was dit jaar werd het ook onoverzichtelijk. Dus dit jaar wordt de
300 portefeuille voorraad weer gedaan door de penningmeester. De Kascontrolecommissie wil graag dat dit jaar er wel weer wekelijks geteld wordt.

Het stemvoorstel dat het bestuur wordt financieel gedechargeerd wordt per acclamatie aangenomen.

11 Controle overdrachtseisen

305 Maarten Post vraagt aan Jord Muffels of Stella Dartée aan de overdrachtseisen heeft voldaan. Jord Muffels reageert dat Stella Dartée aan de overdrachtseisen voldaan heeft.

12 Beleidsplan en begroting kandidaatsbestuur

Jord Muffels ligt het beleidsplan toe. Duncan Pelan en Nina Oskam sluiten bij de vergadering aan om 19:42. Victor van Rijn ligt de begroting toe. Jord Muffels en Victor van

310 Rijn vragen of er nog vragen zijn.

Quinten Coelho raadt aan in de toekomst de Brainwave borrels, Brainwave activiteiten te noemen. Jord Muffels sluit zich hierbij aan.

Riemer Kerkstra vraagt of de LeCie met name voor wiskunde of natuurkunde studenten is. Jord Muffels reageert dat het voor natuurkunde studenten is, maar dat wiskunde
315 studenten ook mogen komen.

Rosa Sinaasappel vraagt wat het kandidaatsbestuur wil gaan doen om eerstejaars studenten te werven. Jord Muffels zegt dat ze nog niet concrete plannen hebben maar dat ze er wel mee bezig zijn en dat Femke Wenneker in de koest zit, dus op die manier goed contact te onderhouden valt met de intreeweek commissie. Rosa Sinaasappel vraagt over
320 de onvoorzien kosten waarom er zo veel is in begroot. Jord Muffels zegt dat dit komt door onder andere het statiegeld dat op blikjes gaat komen.

Rosa Sinaasappel vraagt over een drank locker aanschaffen tegen diefstal of het niet overdreven is. Jord Muffels zegt dat het kandidaatsbestuur het nu iets meer verborgen heeft in het hok maar het niet helemaal zeker is of ze een drank locker aan gaan schaffen.
325 Jaap Osseweijer vraagt wie er drankflessen gestolen heeft en om welke drankflessen het gaat. Jord Muffels reageert dat hij niet precies weet wie, maar dat het wel eens gebeurd op uit de hand gelopen kamerborrels. Stella Dartée zegt de al geopende flessen van bijvoorbeeld een AJW. Joost van Dijk vind als huidig bestuur ook de drank locker geen goed idee is omdat hij denkt dat er niet veel gestolen wordt.

Amy Oppong heeft een vraag over de bankkosten en vraagt of er gekeken is naar andere banken is waar de prijzen beter zijn. Victor van Rijn zegt dat ze dat nog niet gedaan hebben.

Amy Oppong vraagt waarom er niet naar andere posten is gekeken om minder geld aan uit te geven, naast de bankkosten. Victor van Rijn reageert dat hij liever geld uitgeeft aan
335 activiteiten en commissies dan aan bankkosten. Tom Konijn zegt dat in het verleden al is geprobeerd te kijken naar goedkopere banken maar dat dat niet succesvol was. Quinten Coelho zegt dat het kandidaatsbestuur dit jaar beter kan focussen groenere banken dan op goedkopere banken. David Laan is blij met de materiële investeringen van 1000 euro. In zijn jaar was er halfuur discussie over geweest. Daarnaast vindt hij dat de bank die
340 het bestuur wil kopen voor in de kamer niet te duur moet zijn. Jaap Osseweijer zegt dat het kandidaatsbestuur ook kan gaan kijken naar een nieuw TV scherm en Mac Paneel. Daarnaast wil hij weten of het kandidaatsbestuur een nieuwe bank of een tweedehands bank wil gaan kopen. Victor van Rijn zegt dat ze inderdaad gaan kijken naar tweedehands banken.

Tom Konijn vraagt waarom er 1650 euro verlies in begroot is en niet meer. Daarnaast vraagt hij ook waarom er voor de actieve leden dag 500 euro is in begroot en vorig jaar 800
345 euro. Victor van Rijn had pas laat te horen gekregen dat het kandidaatsbestuur verlies mocht maken dus vandaar dat ze niet veel verlies hebben in begroot. Nu is hierdoor wel ruimte om meer commissies geld geven. Er is niet een specifieke reden waarom het 1650
350 euro is geworden. De in begrootte 500 euro voor actieve leden dag is een foutje. Dit had wel 800 euro moeten zijn.

Friso Eigenhuis zegt dat vorige IBec 1500 euro heeft gekregen, maar dat er nu door inflatie en 10 mensen meer die meegaan er hogere kosten gaan zijn. Hij vraagt waarom

het kandidaatsbestuur heeft besloten de IBec niet meer geld te geven. Victor van Rijn
355 reageert dat het eerst lager in begroot was dan de 1500 euro die ze nu krijgen en dit komt
omdat de andere jaren volgens het kandidaatbestuur uitzonderingsjaren waren. Maar dat
ze na samen te zitten met de IBec commissie en Stichting Paul Erdős tot de conclusie
kwamen dat 1500 euro dit jaar een goed idee was. Femke Wenneker zegt dat het een
lange termijn doel is om IBec meer geld te geven.

360 Hierna volgt een grote discussie over de IBec dat erg afdwaalt.

Maarten Post zegt dat of de IBec 500 euro meer krijgt het enige is waar we het tijdens
de algemene leden vergadering over moeten hebben. Hij vraagt aan David Laan en Omar
Ould-Boukattine of ze nog iets toe te voegen hebben. David Laan reageert dat hij het eens
is met Maarten Post. Hij denkt dat het geen goed idee is om tijdens de algemene leden
365 vergadering met z'n allen te gaan begroten. Wel vindt hij dat er nu kleine aanpassingen
gemaakt kunnen worden. Maarten Post zegt dat we dit punt nu laten voor wat het is en
doorgaan met de vergadering. Hij vraagt of er nog nieuwe vragen zijn.

Quinten Coelho vraagt of het kandidaatsbestuur van plan is de kamer goed schoon te
houden. Daarnaast wil hij meegeven aan het kandidaatsbestuur om de vuilniszakken in
370 de kamer in de avond leeg te halen en alle CoBo cadeau's in de VU kamer te zetten. Jord
Muffels zegt dat ze het meenemen.

Omar Ould-Boukattine vertelt dat het liftweekend in 2014 en 2015 een succes was en
2016, 2017, 2018 en 2019 juist niet. Hij vraagt waarom het kandidaatsbestuur het deze
activiteit weer wil organiseren aangezien het 4 jaar lang geen succes was. Jord Muffels
375 reageert dat nu na corona er weer animo voor is en als de promotie op tijd begint het
wel goed komt. Omar Ould-Boukattine reageert het kandidaatsbestuur rekening moet
houden met het tijdstip, de locatie en welk weekend er gekozen wordt.

Friso Eigenhuis heeft een opmerking over de acquisitie als we de nieuwe opleiding deel
wordt van de NSA om veel te focussen op ICT bedrijven. Daarnaast geeft hij mee aan
380 het kandidaatsbestuur een deadline te zetten op de bedrijfspofjes. Als laatste zegt hij dat
het kandidaatsbestuur zich meer moet gaan inzetten op lunch lezingen.

Amy Oppong vraagt of het kandidaatsbestuur met ACD overlegd heeft over het meer
investeren in het eerstejaars weekend. Victor van Rijn reageert dat ze dat nog niet gedaan
hebben maar wel van plan zijn. Jord Muffels reageert dat hier meer geld aan uitgegeven
385 gaat worden doordat de locatie duurder is geworden. Amy Oppong wil dat ze dit wel snel
bespreken met ACD, omdat de verdeling van de kosten wel eerlijk verdeeld moet worden.

Omar Ould-Boukattine vraagt waarom of de commissies zoals de WisCie en PhyCie
voor versplintering gaan zorgen. Jord Muffels zegt dat ze hierover nagedacht hebben.
Het doel van deze commissies is activiteiten organiseren samen met de opleiding. Dit
390 zorgt voor beter contact met de opleiding.

Quinten Coelho vraagt waarom er meer kaartjes zijn voor flux dit jaar. Hij vraagt ook
hoeveel mensen er nu in totaal komen en waarom er 3000 euro is in begroot. Jord Muffels
reageert dat dit 300 mensen zijn in plaats 270 en dat ze de prijs van de kaartjes gaan
verhogen maar dat niet genoeg zal zijn om rond te komen voor FLUX. Maarten Nel rea-
395 geert dat het bier duurder is geworden en dat de samenwerking met andere verenigingen
ook voor meer kosten gaan zorgen. Dus het is wel nodig die 3000 euro.

Omar Ould-Boukattine vraagt of er geen inkomsten missen van de Facultaire Introduc-

tie. Victor van Rijn reageert dat dat klopt. Omar Ould-Boukattine reageert je 200 euro statiegeld gaat verdienen.

400 Omar Ould-Boukattine heeft een opmerking over het nieuwjaarsdiner en zou graag meer plekken willen dit jaar op het nieuwjaarsdiner. Er is dit jaar niet veel in begroot en hij heeft graag dat dit meer wordt. Victor van Rijn is het er mee eens. Quinten Coelho reageert dat meer uitgeven aan andere plekken om te eten geen slecht idee is aangezien er dit jaar nogal weinig eten was.

405 Omar Ould-Boukattine heeft een opmerking over de almanak. Hij zegt dat het een goed idee is om dit in te begroten bij afboekingen, omdat de almanak meestal niet zo goed verkoopt. Omar Ould-Boukattine vraagt of de affiliatiebonus niet te hoog geschat is. Victor Vreede zegt dat dit niet te hoog is ingeschat.

Maarten Post wil gaan stemmen.

410 De begroting wordt aangenomen met de zojuist genoemde wijzigingen. Dit zijn 300 euro extra voor de actieve leden dag, meer geld naar het nieuwjaarsdiner en 200 euro aan inkomsten voor de Facultaire Introductie. We gaan hoofdelijk stemmen met handen.

Stemvoorstel: De begroting en het beleidsplan wordt aangenomen met de zojuist genoemde wijzigingen.

415 **Stemming:**

- Onthouding: 3
- Voor: 42
- Tegen: 3
- Blanco: 1

420 **Besluit:** De begroting en het beleidsplan zijn aangenomen.

13 Bestuurswissel

Maarten Post deelt mee dat met de slag van de hamer het huidige bestuur gedechargeerd wordt.

Stemvoorstel: Het kandidaatsbestuur wordt aangesteld als bestuur

425 **Stemming:**

- Onthouding: 1
- Voor: 48
- Tegen: 0
- Blanco: 0

430 **Besluit:** Het kandidaatsbestuur is aangesteld als bestuur

Maarten Post slaat met de hamer. De vergadering wordt geschorst om 21:03. De vergadering wordt ontschorst om 21:16.

14 Samenstellen Senaat

Maarten Post vraagt of de Senaat kandidaten naar voren kunnen komen en of er nog
435 vragen zijn voor de Senaat kandidaten.

Victor Vreede vraagt hoe de kandidaten hun afstand van de vereniging en aanwezigheid
als Senaatslid gaan balanceren. Omar Ould-Boukattine zegt dat de afstand belangrijk
is. Hij zegt dat hij eigenlijk hetzelfde gaat doen als nu maar dan met het buddy systeem
erbij. Hij zegt dat hij een pHD doet dichtbij Science Park dus dat hij erg goed bereikbaar
440 is, waardoor de drempel lager is voor het bestuur om hem te benaderen. Daarnaast is
komt hij een keer per dag in de kamer langs om wat te poffen en is hij verder niet meer
erg betrokken bij de vereniging. Peter Voerman is het ermee eens dat afstand belangrijk
is, maar denkt dat het wel erg fijn is als je als Senaatslid nog aanwezig bent. Hij dat een
paar jaar afstand het belangrijkste is. Chinook Felix zegt dat ze het met beide eens is en
445 dat ze niet erg betrokken meer is bij de vereniging en dat dat ervoor zorgt dat ze genoeg
afstand heeft van de vereniging.

vraagt waarom Peter Voerman en Chinook Felix het eens zijn over de afstand als ze
een groot deel van de dag in de NSA kamer te vinden zijn. Chinook Felix reageert dat ze
met afstand bedoelt dat je niet meer in commissies van de vereniging zit. Peter Voerman
450 sluit zich hier bij aan en zegt dat hij waarschijnlijk minder afstand zal hebben van de
vereniging dan Omar Ould-Boukattine. Het lijkt hem namelijk fijn als je een Senaatslid
ook informeel bijvoorbeeld bij borrels af en toe ziet.

Alec van Duin vraagt hoe ze hun Senaatstaken gaan doen. Peter Voerman zegt dat
het ligt aan wie je bestuursbuddy is en het lijkt hem redelijk om één keer per maand zelf
455 contact te zoeken.

Amy Oppong vraagt waarom Chinook Felix en Peter Voerman nu solliciteren en niet
vorige keer. Peter Voerman reageert dat hij er pas sinds kort overna begon te denken.
Chinook Felix reageert dat ze nu haar eigen persoonlijke draai heeft gevonden na een
bestuurslid te zijn geweest, waardoor het haar nu een goed moment leek om te solliciteren.

460 Jaap Osseweijer vraagt of Omar Ould-Boukattine zelf denkt dat er een drempel gaat
zijn voor de bestuursbuddy om naar hem toe te gaan aangezien hij veel kritiek levert op
ALV's. Omar Ould-Boukattine denkt het belangrijk is om als Senaatslid om naar zijn
mening open suggesties en vragen te stellen. Hij hoopt dat dit niet als kritiek wordt
opgevat. Daarnaast denkt hij dat je als Senaatslid goede punten kunt aandragen over
465 kwesties op ALV's en tegelijkertijd een goede Senaatsbuddy kunt zijn.

David Laan zegt dat het goed is om te beseffen dat er niet een bepaald soort persoon
is dat goed is voor het senaat en dat juist een mix voordelig is en dat kritisch zijn geen
probleem is voor een senaatslid zijn. David Laan legt uit hoe de stemming werkt.

Stemvoorstel: Eerste ronde Senaat

470 **Stemming:**

- Chinook Felix: 23
- Omar Ould-Boukattine: 18
- Peter Voerman: 6
- Blanco: 0

475 **Besluit:** Omar Ould-Boukattine en Chinook Felix gaan naar ronde twee

Stemvoorstel: Tweede ronde Senaat

Stemming:

- Chinook Felix: 27
- Omar Ould-Boukattine: 17
- 480 • Blanco: 0

Besluit: Chinook Felix aangesteld als Senaatslid

Stemvoorstel: Derde ronde Senaat

Stemming:

- Omar Ould-Boukattine: 28
- 485 • Peter Voerman: 17
- Blanco: 1

Besluit: Omar Ould-Boukattine is aangesteld als Senaatslid

15 Samenstellen KasCo

Maarten Post vraagt of er nog vragen zijn voor de kandidaat en bedankt Sara Grit voor
490 haar brief.

Alec van Duin stelt zichzelf kandidaat als Kascontrolecommissie lid. Jaap Osseweijer
vraagt aan Sara Grit of haar studie te combineren valt met het zijn van Kascontrole-
commissie lid en hoe ze haar rol ziet binnen de Kascontrolecommissie ziet als ze bestuur
wil gaan doen volgend jaar. Sara Grit reageert dat haar studie goed gaat en dat dit
495 prima te combineren valt. Daarnaast zegt ze dat ze zich niet zal laten beïnvloeden als
Kascontrolecommissie als ze het bestuur in wil gaan. Alec van Duin gaat zijn motivatie
toelichten. Hij wil graag betrokken te blijven bij de vereniging en lijkt het interessant om
een andere kant van de vereniging te zien. Daarnaast lijkt het hem gewoon leuk.

Maarten Post zegt dat met de klap van de hamer de Kascontrolecommissie zal bestaan
500 uit Amy Oppong, Jaap Osseweijer, Sara Grit en Alec van Duin.

Stemvoorstel: Sara Grit en Alec van Duin worden aangesteld als Kascontrolecommissie lid

Stemming:

- Onthouding: 2
- 505 • Voor: 46
- Tegen: 0
- Blanco: 0

Besluit: Sara Grit en Alec van Duin zijn aangesteld als Kascontrolecommissie lid

Maarten Post slaat met de hamer.

⁵¹⁰ **16 Statuten en HR instemmen**

Dit wordt doorgeschoven naar volgende algemene leden vergadering.

17 W.v.t.t.k.

Er is niks ter tafel gekomen.

18 Rondvraag

⁵¹⁵ Omar Ould-Boukattine zegt dat vrij is aan het bestuur om voor de Statuten en het HR instemmen een aparte algemene leden vergadering te organiseren. Jaap Osseweijer heeft dit ook erg graag.

19 Sluiting

⁵²⁰ Stella Dartée bedankt Maarten Post voor het voorzitten. De vergadering wordt gesloten om 21:58.

Actielijst

Er zijn geen actiepunten.